
Referat – Sentrumsforum 01.09.2022 

 

Agenda: 
1. Oppdatering på graving i sentrum høst 2022 

Det ble en forsinkelse av oppstart på prosjektet i Storgata pga. mangel på geologer til å gjøre 
geotekniske grunnundersøkelser. Etter dette er i orden vil anskaffelse av entreprenør ta ca. to 
måneder. 
I konkurransegrunnlaget vil det bli lagt inn en klausul som sier at entreprenør må “lukke”om fristen 
ikke overholdes, og at prosjektet åpnes igjen etter sommeren. Det antas at prosjektet er ferdig til 15. 
Juni. 
 

2. Gjennomgå planer for større infrastrukturtiltak for neste år  
Oddekleiva-prosjektet blir utsatt ett år for ikke å grave samtidig der som andre steder i sentrum. 
Kartet som ble vist er vedlagt referatet. 
 
Innspill: 

- Hva med alternativ parkering under byggeperioden? 
- Hva med kollektivtrafikken, blir den rammet? 

 
Tema på neste møte blir en gjennomgang av koordinering  
 
 

3. Informasjon fra kommunen om status på parkeringsanlegg og gågate 
 
Parkeringsanlegg: oppfølging av vedtaket til bystyret om parkeringsanlegg. Første steg er en 
forhandling med fester om festeavtalen.  
 

4. Gjennomgang handlingsplan langsiktig og evt. kortsiktig om nødvendig (fast punkt) 
 
Nedgravde søppelanlegg er viktig for næringsdrivende i sentrum og de som bor der. Nå er det 
uoversiktlig med søppeldunker i allmenninger og på gaten. Det er utfordringer med lukt, måker og 
søppeldunkene opptar viktige arealer. Det kan også være en farlig ift brannsikkerhet og siktlinjer. 
 
Hva med Libir sin rolle i et slikt prosjekt? Kan vi invitere de ned til et møte i sentrumsforum. 
Morten tar kontakt med Libir og inviterer de ned til enste sentrumsforum. 

Tid Kl. 15:00 

Sted Rådhuset  

Faste 

deltagere 

Lillesand handelsstand/ Lillesand Gårdeierforening: 

Merethe Moen, Anne-Grethe Knutsen, Christian Thomassen, Ole Haus Olsen, 

Beate Holm Töpfer,  

Næringsforeningen: Gunnar Kulia  

Lillesand kommune: Guri Ulltveit-Moe (kommunedirektør), Trude Jakobsen 

(Kommunalsjef sektor for tekniske tjenester), Merete Holtan (enhetsleder 

næring og byutvikling), Ingvild Wangen Ankargren (enhetsleder VA (deler av 

møtet)), Morten Nilsen (enhetsleder teknisk drift) 

Forfall Marion Glamsland, Berit Eide Johnsen, Roger Heimdal 

 

Referent Merete Holtan 



 
 

5. Evaluering av sommersesongen. Innspill fra handelstanden, gårdeierforeningen og 
kommunen.  

 
Innspill: 
 

- Greit i forhold til søppeltømming, vanning av blomster etc. 
- Mange besøkende, positivt overrasket over omsetning, noen bransjer opplevde litt nedgang 

alt etter hvilken bransje 
- Søppeltømming som er tilpasset sommersesongen kom litt seint i gang i sommer 
- Informasjonsskiltene på parkeringsplassene er villedende, det står at det er 

betalingsparkering 
- Tingsaker camping økte 1%. De opplevde mindre nordmenn som besøkende, men økning i 

besøkende fra utlandet og  spesielt hollendere 
- Bobilcampen- det er avgrenset et mindre område fordi dispensasjonen ikke gjelder 

parkformålet. Det inngjerdet området kan ikke benyttes av bobilene, og dette oppfattes 
fiendtlig og negativt av bobilturistene. 

- Skiltet utenfor banken ift bobilcamping er ikke godt nok 
- Torgplasser neste år: kan vi få til et torg neste år som et slags prøveprosjekt? 

Det er en bestilling fra ordfører om at retningslinjene skal revideres og kommunalsjef teknisk 
 har ansvaret for dette. 
 

6. Forberedelse til julebyen 
 
Innspill fra julekomiteen:  

- Salgsbuene ble kjøpt inn i fjor etter midler fra formannskapet. Disse bodene ble ødelagt. Hva 
gjør vi med det i år? 

  
Teknisk drift mener nye buer må være transportable og av et bedre/ sterkere materiale. 
 
Julekomiteen ønsker å innhente tilbud på belysning. Det kan være det er for sent allerede med å 
skaffe julebelysning.  
 
Det er viktig med god og planlagt lagring, i tillegg til kvalitet. 
 

7. Oppfølging videre 
 
Libir blir invitert til neste møte og Libir blir informert av Morten i forkant slik at de kan forberede 
seg. 
 
Neste møte er 16. November 15- 17. 


